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Képviselőcsoportja
Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Tisztelt Elnök Asszony !

„Légi bázist Békés megyébe!” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Kákosy Csaba gazdasági és közlekedési miniszterhez . A kérdésre a válasz t
írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Hosszú ideje csak várunk és várunk a légi bázis megépítésére, miközben Békés megy e
elérhetősége a légi mentése szempontjából (sem) nem megoldott .

A békéscsabai repülőtér alkalmas légi bázis működtetésére . A kormánynak intézkedni e
kellene, mert elfogadhatatlan a betegszállítás magánosítása és az is, hogy id ős, beteg emberek
10-12 óra alatt jutnak el a kórházba és vissza .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérem, hogy Békés megye egészségügyi ellátási érdekeit figyelembe véve gondoskodjo n
mentő helikopter légi bázis működtetéséről a békéscsabai repül őtéren.

Budapest, 2008. március 17.

Tisztelettel :

Domokos Lászl ó
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